

新亞書院「精神健康急救」基礎訓練（課程資助）- 申請表

New Asia College Mental Health First Aid Standard Course (Subsidy Scheme) - Application Form

本計劃旨在透過資助，鼓勵新亞學生及宿舍導師參加「精神健康急救」基礎訓練校外課程，以學習精神健康急救的知識和技巧。

This Scheme aims at encouraging students and hostel tutors to learn the knowledge and skills of mental health first aid by joining the Mental Health First Aid Standard Course offered by outside organizations.

個人資料 Information

姓名 Name

(英文 English) : _____ (中文 Chinese) : _____

學生/職員證號碼 Student/Staff ID : _____ 學系 Department : _____ 年級 Year of Study : _____

手提電話 Mobile Number : _____ 電郵 E-mail Address : _____

通訊地址 Mailing Address : _____

課程資料 Course Information

報讀機構 Name of Organizer : _____

上課日期 Class Date : _____ 上課時間 Class Time : _____

總上課時數 Total Class Hour : _____ 課程費用 Course Fee : _____

注意事項 Remarks :

1. 參加本計劃者須為新亞書院之學生或宿舍導師。
Applicants of the Scheme should be New Asia College students or hostel tutors.
2. 本計劃全年接受申請。名額有限，先到先得。
Applications can be made all year round. Limited quota; first-come-first-served.
3. 申請者必須於課程舉辦兩星期前遞交申請表。
Applicants must submit the application form two weeks before the course begins.
4. 獲資助的申請人必須於課程結束後一個月內提交由認可機構發出的證書及有關課程費用的單據（請提交單據正本），以便書院安排發放資助予申請人。若逾時遞交，所批資助可能會取消。
Eligible applicants are required to submit the certificate issued by the authorized institution and course fee receipts (Please submit original receipts) within one month after the end of the course. Late submission may result in forfeiture of the subsidy.

簽署 Signature : _____ 日期 Date : _____

請親身將填妥之表格逕交新亞書院輔導處李詩敏女士。

Completed forms should be returned **in person** to **Ms. Carmen Lee** of the Dean of Students' Office, New Asia College.

查詢 Enquiries : 溫婉雯女士 Ms. Xenia Wan (3943-3739/xenia@cuhk.edu.hk) 或
李詩敏女士 Ms. Carmen Lee (3943-8703/carmen.lee@cuhk.edu.hk)

地址 Address: 香港中文大學新亞書院誠明館一樓 1/F, Cheng Ming Building, New Asia College, CUHK

辦公時間 Office Hours: 8:45am – 1pm : 2pm – 5:30pm (星期一至四 Monday to Thursday)

8:45am – 1pm : 2pm – 5:45pm (星期五 Friday)